

**CUSTODY FILINGS: REMOTE ACCESS/RESPONSIBILITIES**

**监护权档案： 远程访问/责任**

**FD Case Number: 案件编号:** \_\_\_\_\_

Your Information: 您的信息:

Name 姓名 \_\_\_\_\_

Phone Number 电话号码 \_\_\_\_\_

Email Address 电子邮件地址 \_\_\_\_\_

Attorney 律师 \_\_\_\_\_

Phone 电话 \_\_\_\_\_

Email 电子邮件地址 \_\_\_\_\_

Ability to videoconference w/ court and other party using Microsoft Teams?

\_\_\_\_\_ Yes

\_\_\_\_\_ No

是否能够使用 Microsoft Teams 与法院和其他方进行视频会议？

\_\_\_\_\_ 是

\_\_\_\_\_ 否

Ability to telephone conference w/ court and other party?

\_\_\_\_\_ Yes

\_\_\_\_\_ No

能够与法院和其他方电话会议吗？

\_\_\_\_\_ 是

\_\_\_\_\_ 否

Are you willing to receive notification of scheduled events via email?

\_\_\_\_\_ Yes

\_\_\_\_\_ No

您愿意通过电子邮件接收预定活动的通知吗？

\_\_\_\_\_ 是

\_\_\_\_\_ 否

\_\_\_\_\_ I am willing to receive notification by text or phone

本人愿意通过短信或电话接收通知

\_\_\_\_\_ I request all notification by regular US mail

本人要求通过美国普通邮件通知所有通知

## Other Party's Information:

对方信息:

Name 姓名	_____
Phone Number 电话号码	_____
Email Address 电子邮件地址	_____
Attorney 律师	_____
Phone 电话	_____
Email 电子邮件地址	_____

*I understand that the Court may schedule all proceedings on my custody case remotely, until further notice. This will require me to timely answer all emails from the Court and phone calls (which may be from an unknown, private or blocked line). I understand that the Court cannot guarantee confidentiality during these proceedings, although the expectation is that neither party will have third parties in attendance, unless required by court order. Any audio or video recording of a Court proceeding by any party is strictly prohibited. I understand that if I have agreed to receive notification via email or phone and the email address and/or phone number is invalid or not in use, scheduling on my custody action may be significantly delayed or my case may be dismissed. As the Petitioner I the custody case, I understand that I am required to provide a copy of this form to the other party along with the custody complaint and other official court document. Completed forms may be emailed to the court at [remoteinfo@alleghencourts.us](mailto:remoteinfo@alleghencourts.us)*

本人了解，法院可以远程安排本人的监护权案件的所有诉讼程序，除非另行通知。这就需要本人及时回复法院发来的所有电子邮件和来电（可能是来自未知的、私人的或封锁的线路）。本人理解，法院不能保证在这些诉讼程序中的保密性，尽管期望只有双方而不会有第三方出庭，除非法院另有命令要求。严禁任何一方对法院诉讼程序录制任何音频或视频。本人理解，如果本人同意通过电子邮件或电话接收通知，而电子邮件地址和/或电话号码无效或未使用，本人的监护权诉讼的安排可能大为推迟，或者本人的案件可能被驳回。作为监护权案件的上诉人，本人理解，本人需要将本表的副本与监护权申诉书以及其他官方法院文书一起提供给另一方。填妥的表格可通过电子邮件发送至法院：[remoteinfo@alleghencourts.us](mailto:remoteinfo@alleghencourts.us)

---

 Signature 签名

---

 Date 日期